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Alfarabi’s Question of self and divine Attributes
Question du soi et des attributs divins chez Al Farabi
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Abstract
Through this article< we aim to highlight the dimensions and goals of Al-Farabi in the subject of
theology in general¢ and the subject of the self and divine qualities in particular¢ with the main
question as the following question: what is the truth of the Divine Self and what are its intrinsic
qualities? Or are they different? What are the dimensions and objectives of Farabi from this
research and what are the limits of his thesis?
Some of our most important discoveries are as follows: Determine the close dimensions of each
particular characteristic< as well as the far-off dimensions and objectives to which we have
limited ourselves: the customary dimension¢ the dogmatic dimension¢ the mystical dimension¢
and the rational dimension. in addition to Al-Farabi's transcendence of the Aristotelian opening
in favor of Arab-Islamic rationality.
Keywords: divine qualities ; religion ; philosophy ; virtuous city ; perfection.
Résumé
A travers cet article¢ nous visons a mettre en évidence les dimensions et les buts d’Al-Farabi
dans le sujet de la théologie en général¢ et le sujet du soi et des qualités divines en particulier«
avec comme principale question la question suivante: quelle est la vérité du Soi divin et quelles
sont ses qualités intrinséques? Ou sont-ils différents ? Quelles sont les dimensions et les
objectifs de Farabi a partir de cette recherche et quelles sont les limites de sa thése?
Certaines de nos découvertes les plus importantes sont les suivantes: Déterminer les dimensions
proches liées a chaque caractéristique particuliére« ainsi que les dimensions et objectifs lointains
auxquels nous nous sommes limités: la dimension coutumicre¢« la dimension dogmatique¢ la
dimension mystique et la dimension rationnelle¢ en plus de la transcendance par Al-Farabi de
'ouverture aristotélicienne en faveur de la rationalité arabo-islamique.
Mots-clés: qualités divines ; religion ; philosophie ; cité vertueuse ; perfection.
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